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     Interpelacja 

  w sprawie utwardzenia drogi na ulicy Dywizjonu 303 

 
 

 W imieniu mieszkańców Skierniewic osiedla Rawka z ulicy Dywizjonu 303, zwracam 

się z prośbą o utwardzenie drogi nawierzchnią asfaltową. Prośbę swą mieszkańcy motywują 

m.in. tym, iż prace związane z podłączeniem instalacji gazowej, zostały już dawno 

zakończone i można już realizować przebudowę w/w ulicy. Mieszkańcy osiedla Rawka 

proszą, aby przebudowę ulicy Dywizjonu 303 rozpocząć jak najszybciej, ponieważ doraźne 

utwardzanie drogi nie przyniesie rezultatów, ponieważ opady deszczu przy tej intensywności 

użytkowania tej krótkiej drogi zniszczą efekt remontu, co rzecz jasna wiąże się z tym,  

że wszelkie poniesione nakłady finansowe pójdą dosłownie w błoto. Sprawą przebudowy  

ul. Dywizjonu 303 zainteresowani są mieszkańcy całego osiedla Rawka a w szczególności 

tzw. ,,Międzytorza,” ponieważ unoszący się pył po przejeździe samochodów  czy też w czasie 

podmuchów wiatru, przenosi się na całe osiedle. Mieszkańcy ulicy Dywizjonu 303 zmuszeni 

są mieszkać przy zamkniętych oknach ponieważ unoszący się pył ,,wkrada” się do ich domów 

zakłócając spokojne życie. 

W związku z powyższym bardzo proszę o pozytywne rozpatrzenie w/w prośby. 

 

    
 
       Z wyrazami szacunku   
     
                                           Zbigniew Wyszogrodzki 


